
Bewaarschrift inzake Ligplaatsen aan het IJsbaanpad 

Voor: vergadering commissie ruimte  
d.d.  : 16 mei 2024 om 20:00 uur 
betreffende : spreekrecht inwoners/ schriftelijke inspraak 

Inzake: Herziening ligplaatsenbeleid gemeente Heemstede. 

L.s., 

In het Heemsteeds weekblad van 15 mei j.l. ( pagina 6) heb ik gelezen dat de gemeente 
Heemstede het ligplaatsen beleid gaat wijzigen. 
Teleurgesteld over de niet gegeven inspraak aan direct betrokkenen, bewoners waarvan 
de tuinen grenzen aan de Bronsteevaart, schrijf ik dit bezwaarschrift. 

Sinds 1993 woon ik aan deze vaart en bij de aankoop van het huis en ook op een later 
moment, is noch gerept, noch geschreven over enige regelgeving omtrent het 
aanleggen van een boot(je) achter mijn perceel. 
Dat de Bronsteevaart gemeente terrein is, is mij bekend. 
Er moet spraken zijn van een gedoogbeleid t.a.v. dat bootje want dat ligt er al ettelijke 
jaren! 

Dat het beleid verandert, door voortschrijdend inzicht en diverse gewijzigde 
omstandigheden is goed mogelijk maar betrek via inspraak de betrokkenen daarbij. 
Dat heeft de gemeente nagelaten en is daarbij in gebreke gebleven. 
Waarom zo gehandeld? 

Ik maak bezwaar omdat de Bronsteevaart zich niet leent voor uw plannen. 
De vaart is smal (8 à 9 meter breed). 
Boten die elkaar passeren hebben bijna de volle breedte nodig, 
om elkaar niet te raken en uit beide oevers te blijven. 
Waar moeten dan nog ligplaatsen gevonden worden in de vaart? 
Onmogelijk als die boten niet horizontaal langs de oever komen te liggen maar schuin of 
onder een hoek. 



Het is druk op de Bronsteevijver en daardoor in de Bronsteevaart op zonnige dagen, 
vooral in het weekeinde. Boten, suppers, zwemmers en zwemmende/in het water 
springende kinderen vullen de vaart. Die laatste groep springt veelvuldig van de brug af, 
die toegang geeft tot de Bronsteevijver, terwijl er boten passeren. 
Dat gaat een keer fout, vraag is alleen wanneer?! 

Ik zou graag met uw commissie in gesprek gaan om naar een, voor beide partijen, 
acceptabele oplossing toe te werken. 

Daar de termijn waarop dit onderwerp besproken wordt, -één dag na plaatsing van het 
artikel “Ligplaatsen aan het IJsbaanpad: hoe nu verder?- in het Heemsteeds weekblad is, 
is het voor mij niet mogelijk gebleken om op zo’n korte termijn hierbij aanwezig te zijn. 

Ik wens u allen een vruchtbare vergadering. 
Met vriendelijke groet, 


